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Kimmo Kiljunen och 26 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med fullmäktiges 
arbetsordning:

”I Vanda och också i större omfattning i Finland är den dåliga synligheten av gatuskyltar och 
husnumreringen ett problem. I gathörnen är vägarnas och gatornas namn skrivna med för liten text. 
Också husnumren fattas oftast helt eller är svåra att hitta. Ofta syns bokstäverna vid trapphusen oväntat 
nog bättre än husens nummer.

Detta sätt att markera gatunamnen och husens nummer dåligt, avviker från internationell praxis. Det 
finns också skillnader mellan kommunerna i Finland. Alla som besöker till exempel Hyvinge, kan lägga 
märke till hur man satsat på att tydligt märka ut gatornas namn.

Det är fråga om trafiksäkerhet, eftersom chaufförerna som försöker kika efter gatornas namn inte kan 
koncentrera sig på den övriga trafiken till fullo. Det gäller också äldre människor och svagsynta som skulle
ha stor nytta av stora och tydliga gatuskyltar.

Alla har någon gång haft svårigheter att hitta en adress på grund av att den varit dåligt markerad. Varför?
Vi stadsfullmäktigeledamöter som undertecknat motionen föreslår att vi gör Vanda till en 
exempelkommun i hela landet. Hos oss är det lätt att röra sig och hitta rätt adress när gatuskyltarna och 
husens numreringar är tydliga och skrivna med tillräckligt stora bokstäver.

Stadsfullmäktige 11.12.2017 § 19

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Ledamoten Kimmo Kiljunens och 26 andra ledamöters motion om att göra gatuskyltarna synligare


